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§ 4 Raahen Sataman investoinnit 

 

Arvoisa puheenjohtaja, hyvät valtuutetut, viranhaltija ja muut kokousta seuraavat 

Olemme päättämässä tämän valtuustokauden taloudellisesti merkittävimmästä asiasta liittyen Raahen 
sataman tuleviin investointeihin. 

Kun puhutaan tämän mittaluokan hankkeista ja merkittävistä taloudellisista sitoumuksista, on 
ymmärrettävää, että päätökseen liittyy paljon huolta sataman tulevaisuudesta ja investointien 
kannattavuudesta. On todella tärkeää tunnistaa riskit ja suhtautua odotuksiin realistisesti. 

Ryhmämme on tyytyväinen siihen, että hankkeen rahoituslaskelmissa ei ole budjetoitu sataman 
liikevaihtoon voimakasta kasvua, jota tarvittaisiin investointien kuolettamiseksi. Mielestämme vaikuttaa 
realistiselta, että satamayhtiö selviytyy sitoumuksistaan, vaikka investointien mahdollistama 
satamaliikenteen tulevaisuuden kasvu jäisi kokonaan toteutumatta. Eli pääomarakenteen muutoksen 
jälkeen satama kykenee hoitamaan velkansa, vaikka toiminnan volyymi säilyisi nykyisellään. 

Suunnitellut investoinnit rakentavat pohjaa pitkälle tulevaisuuteen ja voivat olla kohtalon kysymys 
teollisuuden säilymiselle ja kehittymiselle kaupungissamme. 

Yrittämiseen sisältyy aina riski. Tämä riski tosin toteutuu molempiin suuntiin, eli se ei ole pelkästään 
negatiivinen. On myös positiivinen, eli onnistumisten riski. Jos emme uskalla ottaa riskiä menetämme 
takuuvarmasti monia tulevaisuuden mahdollisuuksia. 

Jos todella uskomme maailmanlopun tulevan huomenna, voimme saman tien lähteä koteihimme suremaan 
kovaa kohtaloamme. Tai voimme uskoa, että ehkä se ei tulekaan ja rakentaa tulevaisuutta määrätietoisesti. 
Ryhmämme toivoo, että meiltä Raahesta löytyy rohkeutta katsoa tulevaisuuteen ja ottaa se vastaan kaikkine 
haasteineen. 

Ryhmämme hyväksyy esityslistan § 4 esityksen mukaisesti ja kiitämme kaikkia asian valmisteluun 
osallistuneita. 


